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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de minister van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap over de
subsidieverstrekking aan de culturele
basisinfrastructuur. (Ingezonden
22 augustus 2008)

1
Is het waar dat u de instellingen die
opgenomen worden in de
Basisinfrastructuur op 10 juli 2008
een brief heeft gestuurd waarin hun
wordt medegedeeld dat zij op
16 september geïnformeerd worden
over uw uiteindelijke besluit over de
subsidiehoogte? Klopt het ook dat u
in deze brief geen melding maakt van
het «voorlopige karakter» van dit
besluit, gegeven verantwoordelijk
van de Kamer bij de definitieve
besluitvorming en dit op zijn vroegst
plaatsheeft na de behandeling van de
cultuurbegroting in de Kamer? Kunt u
uw antwoord toelichten?

2
Is het waar dat u op dit moment al
extra grote subsidiebedragen aan
verschillende instellingen aan het
vergeven bent. Kunt u deze gang van
zaken toelichten?
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